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Geacht college, 
 
Vandaag zijn wij verrast met een bericht uit de media nu.venlo.nl waarin u een uitnodiging plaats 
voor een overleg in diverse kernen voor nieuw retail- en horecabeleid in Venlo. U wilt in gesprek 
gaan samen met belanghebbenden. De VVD-fractie juicht dit soort initiatieven toe. 
Maar het is ons niet duidelijk hoe deze bijeenkomsten wordt georganiseerd. 
Daarom enkele vragen. 
 

1. De VVD-fractie vindt het vreemd dat raadsleden dit via de media moeten vernemen. Is dit 
een bewuste keuze en zo ‘ja’ waarom? 

2. De VVD-fractie is van mening dat deze bijeenkomsten ook door raadsleden bijgewoond 
moeten kunnen worden. Dit kan nu niet omdat er op deze avonden andere 
raadsverplichtingen plaats hebben. Bent u het hier mee eens? Zo nee, graag een heldere 
duiding waarom niet. 

3. De VVD-fractie vraagt met nadruk deze overleggen te verplaatsen naar data waar ook 
raadsleden kunnen deelnemen. Bent u hiertoe bereid? Indien ‘nee’ graag uw motivatie.  

 
 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
VVD-fractie 
Leon Bastiaans 

https://nu.venlo.nl/nieuws/uitnodiging-gesprek-voor-nieuw-retail-en-horecabeleid-venlo

